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1. Proszq o inforrracjg jakie Srodki pieniq2ne z Urzqdu Miasta Wloclawek zostaly przekazane w tym roku
do Klubu Koszyk6wki Anwil. Deklaracje pana prezydenta byl na poziomie 2 ml zl ale te Srodki nie s4
pokazane w bud2ecie miasta. Proszq teZ o informacjq jakie 6rodki dla Klubu Koszyk6u'ki Anrvil planuje siq
w bud2ecie na rok 2020r., bo rv projekcie budZetu ich nie widai . Przypominam 2e klub radnych Prawa i
Sprawiedliwo6ci zlo2yl wniosek budzetowy o przekazanie 3 mI z\w 2020r., w tym l-,2 mI zl na pokrycie
kapital6w ujemnych.

2. Proszq o dokoriczenie przez miasto kr6tkiego okolo 50 m odcinka lqczqcego, $wie2o \4Trremontowang
przez Lasy Paristwowe ulicq Chehnick4 w pol4czeniu z ulic4 Lipnowska- wraz z zatocd<E przystankow4.

3. Mieszkaricy ul. R6zinowskiej proszE o Iikwidacjq licznych wyboj6-w i ubytk6-w w jezdni, oraz grunto\^ry
remont chodnika. Brak reakcji ze snony miasta doprowadzi do dalszej degradacji tej ulicy i zwiqkszenia
naklad6w finansowych w przyszloSci. Taki stan nawierzchni i chodnik6w rnoze w konsekwencji narazii
miasto na odpowiedzialno6i finansow4 z tytulu odszkodowari.

l\
V/W trosce o dobry wizerunek miasta proszQ o usytuowanie kilku }awek i koszy na odpady na parkingu
polozonym na stopniu wodnym rve Wloclavrku. Godcie z calej Polski zarzymujqcy siq i odwiedzaj4cy-to
miejsce sq zdziwieni, ze brakuje tam tak podstawowych element6w infrastruktgry-

5. Proszq o informacjq, na jakim etapie jest sprawa przyznania medalu prezydenta miasta wloclawek dla
zasluionych spolecznik6u- i krwiodawc6w pan6w .

6. Mieszkanc6w rr'licy Starodqbskiej zbulwersowal fakt wvciqcia fragmentu meda'wno remo[towanej
nawierzchni na wysokoSci nr 1g. Proszq o wyjafnienie tej sprawy.

7. Mieszkadcy miasta sq zdziwieni, ie riwujezdniowej ruchliwej artert obok TESCO na ulic;r Kruszyr{skiej,
posadowiono kilka lawek. Posnrlujq o przeniesienie tych lawek chociazby ca ulicq Kaliska gazie iest
mniejsza emisja spalin i wiqkszy ruch pieszych.

8' Pan rl. Noalo'wskiego rwr6cil siq do MPEC Sp. z o.o. o wykonanie przylqcza
grzewczego do jego posesji. Otrzyural negatvwnq odpowiedz ze sftony spdlki, kt6rej nie oplaca siq UuOowa
ptzyL4cza. Ten mieszkaniec twierdzi, ze on i dw6jka sEsiad6w byli by iirerri podlaczenii sie do miejskiej
sieci grzewczej. Proszq o wyjaSnienie tej sprarwy jak r6wnieZ poinformowanie o-wyjaSnieniach bezpo6rednio
zainteresowanych.

9. Proszq o wyjadnieni I g"y MPK Sp. z o.o. bqdzie korzystala z uslug firmy zewnqtrznej w celu
przeprowadzania kontroli bilet6w os6b korzystajEcych z komunikacji miejskiej we Wloclawku.
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